
Verksamhetsberättelse för Svenska Agilityklubben 
till årsmötet 2023 

Styrelsen för Svenska Agilityklubben avger härmed följande verksamhetsberättelse för 2022. 
Årsmötet 2022 genomfördes digitalt 4 april. 
Agilityklubbens säte är Karlskoga.   

STYRELSE 

Thomas Juréhn Ordförande samt klubbens 
firmatecknare 

Vald på 1 år 2022 

Kjell Pettersson Ledamot / Sekreterare Vald på 2 år 2022 

Kristin Tuomisto Ledamot samt klubbens 
firmatecknare 

Vald på 2 år 2021 

Cecilia Svensson Ledamot Vald på 2 år 2022 

Amanda Sjölander Ledamot Vald på 2 år 2022 

Martina Wolgast Ledamot Vald på 2 år 2021 

Oliver Rasmusson Ledamot Vald på 2 år 2021 

Linn Magnusson Suppleant 1 Vald på 1 år 2022 

Maria Fondelius Suppleant 2 Vald på 1 år 2022 

Kennet Nilsson Suppleant 3 Vald på 1 år 2022 

Frida Grimborg Suppleant 4 Vald på 1 år 2022 

REVISORER 

Martin Thorén Revisor Vald på 1 år 2022 

Amelie Johansson Revisor Vald på 1 år 2022 

Anna Karin Risberg Revisorssuppleant Vald på 1 år 2022 

Vakant Revisorsuppleant 

INLEDNING 

Året som gått har präglats av en stark återhämtning vad gäller tävlingar och en ökning av 

antalet genomförda officiella starter som därmed blev det största antalet i klubbens historia. 

Vi hHar under året betalat det sista på det lån som togs för att finansiera vårt tävlingssystem 

AGIDA. Styrelsen har även beslutat om en utökning av kanslifunktionen och den kommer 

även omfatta ekonomisk hantering. 

STYRELSENS ARBETE 

Under verksamhetsåret har 9 digitala styrelsemöten genomförts. Det första fysiska 

styrelsemötet sedan januari 2020, genomfördes 19-20 november 2022. Vi har beslutat att 

första styrelsemötet med den nya styrelsen, efter årsmötet, skall vara fysiskt. 

Medlemsantalet i Svenska Agilityklubben har följt trenden sen start och ökat något även 
under detta år. Styrelsen vill ta tillfället i akt och tacka för allt det jobb som lagts ner runt om i 
landet för att driva agilityverksamheten framåt. 

2018-12-31 2019-12-31 2020-12-31 2021-12-31 2022-12-21 

1268 st 1302 st 1444 st 2422 st 2435 st 



EKONOMI 

Agilityklubbens ekonomi har under året varit bra. Intäkterna från tävlingar är den största 

inkomstkällan för Svenska Agilityklubben. Styrelsen har under året haft uppföljningar av 

ekonomin och arbetat utifrån detta. Resultatet för året hamnade på drygt 1 130 000 kr vilket 

är ett bra resultat mot budgeterat 527 000 kr. Ökningen av resultatet mot budget beror 

mycket på fler starter än beräknat. 

Aktivitetsgrupperna har under året kämpat på med kurser, tävlingar och aktiviteter och har 

kunnat köpa in och bygga upp sina hinderparker och göra markunderhåll. Detta har 

genererat för vissa aktivitetsgrupper en förlust men de har arbetat med sitt egna kapital som 

de har arbetat upp under åren innan. 

Styrelsen har under året valt att fortsätta arbeta med Compentia där vi anlitat en 

redovisningskonsult. Byrå M, Marie Silfver har under årets anlitats som kassör. Maria Beck 

har under året haft det övergripande ekonomiska ansvaret. 

Styrelsen beslutade i slutet av året att klubben skulle anställa sin första person och avveckla 

konsulterna. Detta skulle för klubben generera fler antal arbetstimmar för samma peng. I 

början av 2023 blev anställningsprocessen klar och det beslutades att anställa Maria Beck 

som börjar på en 75% tjänst i mitten av mars.    

TÄVLINGSVERKSAMHETEN 

Under året har tävlingsverksamheten kommit igång och slagit rekord när det gäller 
individuella officiella starter. 

Antal genomförda starter 

2017 2018 2019 2020 2021 2022 

Klass 1 39 194 39 061 39 052 10 685 30 131 45 792 

Klass 2 28 312 27 586 29 258 5 227 15 682 31 539 

Klass 3 41 792 40 681 47 597 9 072 20 925 44 296 

Totalt individuella starter 109 298 107 328 115 907 24 984 66 738 121 627 

Lag 11 346 10 722 11 891 2 199 3 435 7 408 

Inofficiella 9 881 9 532 8 413 4 753 4 014 6 877 

Sammanlagt 130 525 127 582 136 211 31 936 74 187 135 912 

AVTALSANSLUTNA ARRANGÖRER 

Svenska Agilityklubben fortsätter att teckna avtal med arrangörer utanför SKK-

organisationen. Avtalen ger möjlighet att arrangera officiella tävlingar. Sammanlagt är 19 

avtal tecknade. 

Vid Kennelfullmäktige 2021 permanentades möjligheten för huvudmän att skriva avtal med 

företag och organisationer utanför SKK organisationen. Avtalet ger dem möjlighet att 

arrangera officiella tävlingar. Agilityklubben har varit en del av pilotprojektet redan från start. 

Styrelsen har varit mycket nöjd med möjligheten att skriva avtal med arrangörer utanför SKK-

organisationen och kommer fortsätta göra så framöver.  



KOMMITTÉER 

Tävlingskommittén 

2022 blev det första normala tävlingsåret efter pandemin. 
SM genomfördes i den geografiska zonen NORR med Piteå Hundungdom som teknisk 
arrangör. 
Tävlingskommittén har delat ut Agrias stipendium till Årets Nybörjare. 
Priser till Årets Agilityhund klass 1-3 samt Årets Lag delades ut på SM. Vinnarna i alla 
klasser fick diplom och 1000 kr i vouchers på Agida. Ansökningar om nollmeriter har också 
kontrollerats och meriterna har delats ut löpande under hela året. 
Nästan dagligen har vi kollat tävlingskommitténs mailbox, svarat på diverse frågor samt 
hjälpt arrangörer bland annat att lägga till eller stryka klasser. Vi har också ofta flera gånger i 
veckan utfört det tidskrävande arbetet att gå igenom tävlingsansökningar i agida och godkänt 
alla tävlingar med inbjudan. 
Under sommaren skickade vi ut en enkät med frågor om genomförandet av agilitytävlingar till 
alla agilityaktiva. Enkätsvaren fick ligga till grund för en mängd beslut som styrelsen fattade 
under det första sittande mötet (18-19 november). På mötet beslutades bland annat att på 
prov införa ett så kallat PAX-system för tävlingsarrangörer. Under 2024 kommer arrangörer 
att kunna hålla PAX-tävlingar vilket innebär att ingen annan arrangör inom en radie av 15 mil 
får lov att arrangera samma klasser. Ansökningar för PAX-tävlingar kommer att vara öppen 
1-30 juni 2023 och innan dess får man inte ansöka om några tävlingar för 2024. 

Funktionärskommittén 

Kommittén har under året bestått av Kristin Tuomisto, Yvonne Ahlin, Håkan Ericsson, Oliver 
Rasmusson, Amanda Sjölander, och Lena Holmqvist (de tre sista avgick under perioden). 

Vidare har kommittén arbetat med regler och rutiner för internationella domare. Det har även 
genomförts en revidering av de frågor som används vid auktorisation av nya internationella 
domare. 

Inför kommande domarutbildning har gruppen reviderat utbildningsplanen för detta samt 
genomfört planering, ansökan och uttagning av deltagare till utbildningen. Planeringen har 
omfattat webbinarier som komplettering till domarutbildningen och även som fortbildning för 
agilitydomare. 

Ansökan om en domarkonferens 2024 har lämnats in. Gruppen har även gjort utskick till 
domare och till tävlingsledare kring aktuella frågor och regler. 

Landslagskommittén 

2022 genomfördes landslagsuttagningen i Torvalla Arena i Västra Torup med Svenska 
Agilityklubben som arrangör och Byalaget som Teknisk Arrangör. Det var rekordmånga 
anmälda (150 st) och tävlingen genomfördes under tre långa dagar. Allt sändes även via 
agilityplay. Det blev en väldigt lyckad tävling och ett landslag togs ut för EO, VM och NM. 

Landslagsledare under året: Jeanette Johansson, Linda Enberg, Frida Grimborg, Hannah 
Uhlan 



 
 

På EO genomfördes i Belgien och från Sverige deltog 28 st svenskar uppdelat på small, 
medium, large. Lag 2 i Large vann kombinerat i lagkvalet och ledde inför finalen där vi tyvärr 
drog på oss lite fel. I den individuella finalen hade Sverige med ekipage i varje storlek. 
 
NM genomfördes i Skurup i Skåne med Svenska Agilityklubben som arrangör och Malmö 
Sagik som teknisk arrangör. Från Sverige deltog 30 ekipage och det var många fina 
prestationer i många lopp och i slutändan knep vi 3 medaljer! 
 
VM genomfördes i Wien i Österrike och Sverige hade 12 ekipage på plats. Främsta 
prestation hade vi från Enya Habel och Party som knep bronset i hopploppet! 
 

Svenska medaljframgångar 

VM 

Enya Habel & Party, 3a Hoppklass på VM 
 
NM 
Fiona Lövdinger & Ella, 3a 
Emma Sandberg & Tyra , Cathrin Andersson & Fi, Gustaf Elgh & Pixi, Jenny Damm & Mailiz, 
1a  
Nettan Sahlsten & Zvennis, Anna Gerbert & Hazel, Maria Melakari & Wiki, Fiona Lödvdinger 
& Ella, 3a 
 

Regelkommittén  

Under 2022 har regelkommittén bestått av Kristin Tuomisto, Oliver Rasmusson, Yvonne 

Ahlin, Håkan Ericson och Lena Holmqvist (lena avgick under perioden). 

Kommittén har under året följt införandet av de nya agilityreglerna som började gälla 

20220101. Kommittén har arbetat fram åtgärder med anledning av nya FCI regler avseende 

storleksgrupper. 

 

Organisationskommittén  

Organisationskommittén har under året fortsatt att arbeta för att bygga upp en relation med 

aktivitetsgrupperna. Kommittén har haft en dialog med SKK angående våra aktivitetsgrupper 

och SKK föreslår att vi låter aktivitetsgrupperna fortsätta i nuvarande arbetsform med vissa 

mindre justeringar framledes. Ambitionen att genomföra ett digitalt möte med alla 

aktivitetsgrupper har inte genomförts som planerat men ett nytt möte planeras 2023.  

Inga nya aktivitetsgrupper har startats under det gångna året. 

 

AGIDA- kommittén  

Under 2022 har antalet tävlingar återgått till ett mer normalt år liknande 2019. Våra intäkter 

har ökat jämfört med 2021 då pandemin fortfarande hade restriktioner. Vårt IT-konsultbolag 

Sisyfos gick i konkurs. Diskussioner inleddes med ett större IT-bolag där fd personal från 

Sisyfos blivit anställda. Deras sent presenterade upplägg passade inte en ideell verksamhet. 

Jakten på en ny IT-konsult inleddes och en bra träff tycks vi har fått med Perlins Systems 

som nu har jobbat åt oss sedan augusti 2022. Endast akuta åtgärder har gjorts i systemet 

och en så låg kostnad som möjligt har prioriterats. AGIDA-kommittéen har haft flera möten 

med IT-konsultbolag och i kommitteen under året. 

Viktigast att ordna har under hösten varit de regeländringar som träder i kraft den 1 januari 

2023.  



 
 

Här några av alla punkter som åtgärdats från vår Jira-lista (priolista) 

Meny ligger över mail på telefon, svårt att öppna den, 
Skapa valmöjlighet för storlek XS och L vilken storleksklass de vill starta i. 
Slutmätt hund skall kunna mätas om flera ggr. 
Vid lika resultat kunna dela ut två eller fler certifikat. 
Retroaktivt sätta champion baserat på certifikat.  
Beräkna champion utifrån certifikat.  
Arvode till domarna höjs från 5 kronor per start till 7 kr.  
Ersättningen till Sagik från arrangörerna sänks från 25 kr till 23 kr per start. 

  

Kommunikationskommittén 

Kommittén har under året publicerat nyhetsbrev som komplement till mötesprotokoll. 

Kommittén har även jobbar med att sprida nyheterna via klubbens sociala medier. Arbetet 

med hemsidan har fortsatt dock i ett något långsammare tempo då det akuta behovet inte är 

lika påtagligt längre.  

Tyvärr har det inte varit möjligt för kommittén att verkställa planen om ett medlemsutskick per 

kvartal. 

 

 

Utbildningskommittén 

Under 2022 har kommittén haft ett möte där man fick fram många bra idéer kring hur man vill 

utveckla instruktörsutbildningarna och även uppdatera agilitylärarkåren och deras ansvar. 

Flera försök har gjorts för att hitta ansvariga och intresserade för att genomföra projekten 

men vi har ännu inte hittat några. Planer finns att utbilda nya lärare och några har tillfrågats 

för att hålla i denna utbildning och vi väntar på svar.   



 
 

Verksamhetsberättelse från Svenska  

Agilityklubbens aktivitetsgrupper 
SAgiK Bollnäs 

I början av året bestod klubben av 9 st medlemmar och sen har det tillkommit 1 st till så vid 

årets slut var vi 10 st betalande medlemmar och 1st stödmedlem. Klubben betalade för 48 

timmar för hyra i Hertsjö ridhus. Timmarna delades jämnt till de 9 st som var medlemmar då, 

och de övriga 3 timmarna hade vi gemensamma träningar för. Alla hann inte utnyttja sina 

timmar så de skänktes till fler gemensamma träningar som anordnades i slutet på april. I 

April gick en av våra stödmedlemmar, som var väldigt engagerad i klubben, bort i cancer. Vi 

skickade blommor till begravningsceremonin. Den 22 maj anordnade Bollnäs Ridsällskap en 

familjedag där Ann Asps hund Zappe var med och tävlade hund mot häst. Det var en tjej från 

ungdomssektionen som sprang med Zappe. I mitten på Juni flyttade vi ut hindren från 

ridhuset till paddocken i Hertsjö. Vi kom överens om att klubben betalar en hyra på 1.000kr 

för att vi får ha hindren stående efter kortsidan och varje medlem betalar själv hyra när man 

tränar. Malin Tangfelt med Potter, Tello, Hippi och Ralph och Åsa Rönn med Troy deltog på 

årets SM som hölls i Piteå. Stort Grattis till Malin och Potter som blev Svenska Mästare i 

Large, och tillsammans med Ralph kom de 4a i small. Vi överraskade henne med blommor 

och ljus. Malin och Åsa fick ett litet resebidrag utbetalt för deras deltagande på SM. I augusti 

lånade vi planen av Malin Tangfelt och gick kurs för Lovisa Hillbom. I maj började vi planera 

för att anordna tävling någon gång i november tillsammans med SAgiK Hudiksvall i 

inomhusarenan Camp Igge i Iggesund. Den 5/9 hade vi vårat första sittande planeringsmöte i 

Arenan. 5-6/11 anordnades HälsingeHoppet i klass 1,2,3 både agililityklass och hoppklass i 

Camp Igge tillsammans med SAgiK Hudiksvall. Klubben betalade boende för Åsa och 

resebidrag till Peter. I början av november flyttade vi in hindren i ridhuset igen. Klubben 

beslutade att hyra ridhuset 2 timmar varje måndag från nov-mars, totalt 20 st tillfällen, för 

gemensamma träningar. Den 23/11 hade vi planeringsmöte hos Tina. Vi käkade paj och 

beställde massa hinder och tidtagning. I december träffade vi Bollnäs Kommun vid 

Bolleberget och kom överens om en egen plats där vi kan träna och förhoppningsvis ha 

tävlingar på under sommarhalvåret. På BRS julshow så var Anns Zappe utlånad igen och 

visade upp sig lite 

 

SAgiK Flen 

Ett bra år där pandemin släppte det stora greppet kring oss. Vi kunde börja planera 

verksamheten mer som vanligt igen. Aktiviteter: två st aktivitetspromenader och fyra 

arrangemang under ”Hundens vecka”. En fortsättningskurs, en nybörjarkurs, en hooperskurs, 

en kontaktfältskurs, två pre agility. En fungerande ungdomsgrupp. Några dagar har vi träffats 

för träning. Fram till halvårsskiftet höll vi till på Ekborgen men en kraftig höjning av hyran 

gjorde att vi fick se oss om efter någon annan stans att vara. Det blev så att vi hyr nu in oss 

på Flens brukshundsklubb. Tanken är att vi ska försöka samarbeta men ändå vara våra 

egna.En flytt som inte var helt rätt då i hade två containrar som krävde lite logostik men i 

fixade det. 

 

 

 

 



 
 

 

SAgiK Gotland 

Kursverksamhet: 5 kurser har genomförts under året  - förberedande, nybörjare, fortsättning 

1 och fortsättning 2. 

Tävlingar: Året började med en inställd tävling pga otydliga covidrestriktioner. Därefter har 

gruppen genomfört fyra officiella tävlingar -Marsgaisten, Midsommardansen, Augustifesten 

och Oktoberfesten. Dessutom har både Gotlandsmästerskap och klubbmästerskap 

genomförts. 

Träningsverksamhet: Gruppen har organiserat möjligheter att träna agility i ridhuset under 

inomhussäsongen och utomhus övrig tid. Linda Enberg engagerades för en träningshelg. 

Skötsel av anläggning: Under året har det ordnats ett par fixardagar för att bl a iordningställa 

banan inför tävlingar. 

Uppvisningar: Gruppen har visat upp agility på både Hemsedagen och Skördefestivalen. 

 

SAgiK Gällivare 

För oss var 2022 det första året som verksamhetsgrupp under SAGIK. Året har i första hand 

gått till att bygga upp klubben och samla alla agilityintresserade i närområdet för att kunna 

bygga upp en stabil klubb. Vi har under året skapat goda kontakter även med 

omkringliggande klubbar vilket kommer att bli mycket viktigt för oss här uppe i norraste norr 

där avstånden är stora och antalet agilityutövande relativt få. 

Vi har haft en tanke om att köra vår första officiella kvällstävling under året men på grund av 

skenande priser på drivmedel valde vi att skjuta på dessa planer till 2023 då vi insåg att 

tävlingen inte skulle gå runt ekonomiskt.  

 

SAgiK Hudiksvall 

Under 2022 har vi anordnat 4st agilitykurser på olika nivå, alla mycket uppskattade. 

Vi har anordnat flera officiella tävlingar. Varav en av dem var Hälsingehoppet som 

arrangerades tillsammans med Sagik Bollnäs. Detta blev ett gott samarbeta och en 

fantastisk tävling i en mycket fin konstgräsarena och vi är mycket glada över samarbetet med 

Camp Igge. Vi arrangera även två kvällstävlingar under sommaren, samt en helg med klass 

3 + lag. Under vintern hyr klubben en mindre konstgräshall för vinterträning. 

Klubben investerade även en hel del, vi köpte två nya trådlösa tidtagningssystem samt flera 

tunnelsäckar och nya tunnlar.         

 

SAgiK Karlskrona 

Vi har haft hallen öppen för uthyrning under hela 2022. Vi har haft en tvådagars officiell klass 

3 och en tvådagars officiell klass 1 och 2 på Torhamns idrottsplats i augusti. Uthyrningen har i 

stort sett gått som budgeterat. Varannan vecka har vi haft en uppbyggd bana som man kan 

komma och träna på. Det har varit mycket uppskattat. Man kan även träna lydnad och diverse 

annat i hallen. Vi har haft ett 10-tal sponsorer som sponsrat med fina priser till våra tävlingar 

och cuper. 

 

 



 
 

SAgiK Laholm 
Ingen verksamhet rapporterad under 2022. 
 
SAgiK Malmö 

Agilityåret 2022 har äntligen varit ett år fyllt av stora tävlingar efter omställningen från corona 

pandemin. Under påskhelgen kunde vi arrangera Gåsahoppet utan restriktioner. Gåsahoppet 

är en stor tradition för oss och det var med glädje vi äntligen kunde arrangera den igen efter 

2 års uppehåll. Under försommar/sommar arrangerade vi två tävlingar på hemmaplan. I 

slutet av sommaren arrangerades Falsterbo Agility Open i samarbete med Sydskånska 

kennelklubbens utställning. En tävling som vi hoppas kommer bli en fortsatt tradition. 

Däremellan stod vi även som teknisk arrangör för Nordiska Mästerskapen. Det blev även 

några inofficiella tävlingar under året. Kursverksamheten på SAgiK Malmö har varit fortsatt 

aktiv under 2022. Totalt blev det 13 kurser med egna instruktörer på varierande nivå. Våra 

träningsaktiva har varit aktiva på tävlingsbanorna, vi hade ett par aktiva som medverkade vid 

SM 2022 i Piteå. Vi hade tre träningsaktiva som deltog på Ungdoms-SM i Halmstad. Fem 

träningsaktiva deltog på Sheltie-WM i Danmark. Årets agilitylag blev det en förstaplats i 

medium. Årets agilityhund blev det en fjärdeplats i medium. Under året har vi varit 75 

träningsaktiva, 4 supporters och 11 ungdomar i aktivitetsgruppen. 

 

SAgiK Mitt 

Våra instruktörer har hållit en Nybörjare Steg 1-kurs, en Nybörjare Steg 2-kurs och en Steg 
3-kurs. Vi har haft gemensamma träningar i Klass Arena under vintern. I år har vi haft ett 
annat upplägg på vinterträningen. Första gruppen har varit en valpskola och andra gruppen 
en kurs för hundar upp till klass 1 nivå. Vi tränar alla gemensamt denna vinter, så att de nya 
ska få hjälp att utvecklas till startklara ekipage.  
Då vi inte längre har någon tävlingslokal att tävla i pga nya regler, är vi tvungna att lägga alla 
våra tävlingar utomhus. Då tävlingssäsongen utomhus är väldigt kort i Norrland, och därmed 
konkurrens om ett fåtal tävlingshelger, har vi bara kunnat arrangera två tävlingar i år. Vi har 
haft acceptabelt antal startande, men de som kommit har uppskattat våra tävlingar. 
Glädjande nog har vi haft många sponsorer, vilket gjort att vi kunnat dela ut många fina 
priser till alla prisplacerade.  Som en följd av pandemin och medlemmars generationsskifte 
av hundar har tävlandet i gruppen fortsatt varit mycket begränsat. Men en del placeringar, 
pinnar och diplom har det ändå blivit. Vi fortsätter vårt goda samarbete med Midlanda 
flygplats och fortsatt arrende av klubbområdet. Under barmarksäsongen har vår bana 
utomhus varit tillgänglig för de som tillhör SAgiK Mitt. Vi har även bjudit in agilityekipage i vårt 
distrikt att kunna träna på vår utomhusbana för en mindre avgift. Hinderparken har utökats 
och uppdaterats under året. Vi har under året fyllt på hemsidan och Facebook-sidan med 
innehåll.  
  

 

SAgiK Solna 

Vår aktivitetsgrupp möter fortsatt utmaningar. Under 2022 har vi jagat kommunen för att få 

besked om uteträningsplatsen men hänvisades till ”efter valet”. Under hösten  stod det också 

klart att vår inomhusträningsplats på Solna fältrittklubb inte gick att bruka då entreprenören 

som skulle laga taket fått problem. I skrivandets stund är taket fortfarande inte lagat.  

Under våren tränade vi som vanligt i ridhuset på Solna fältrittklubb. Vi ordnade också en 

studiecirkel i running contacts där (8 deltagare betalade träningsavgiften) och under hösten 

har vi i stället hyrt in oss på Stockholms hundsportcentrum och fortsatt studiecirkeln där.  

Planen var att arrangera en blåbärstävling i ridhuset under hösten men det föll så att säga 

med taket. Vi hade också planer på att, om pandemin gav med sig, anordna en officiell 



 
 

tävling. Som marknaden ser ut i Stockholmstrakten för tillfället vågade vi dock inte det utan 

egen anläggning, vi har i princip ingen ekonomi och ingen möjlighet att gå back på tävling. 

 

SAgiK Sundsvall/Timrå  

Tävling: Vi hade en 4 dagarstävling tillsammans med Härnösands BHK. Träningstävling : Vi 

hade 3 st träningstävlingar och KM Kurser: Vi har hållit en nybörjar 1, en nybörjar 2 och en 

kontaktfältskurs. Externa kurser: Vi har haft 2 st externa kurser, med AnnaKarin Andersson 

och Sandra Sjöberg Hinder: Vi har köpt in ett långhopp och våra duktiga medlemmar har 

byggt en mur.  

Övrigt: Det har varit svårt att få till vår nya plan på Skönviksberget, den har kostat både mer 

pengar och mer möda än vi räknat med. Nu hoppas vi få till det sista till våren, den som lever 

får se. 

 

SAgiK Södra Roslagen 

Vi har varit verksamma på idrottsplatsen i Lindholmen, som ligger i Vallentuna kommun, Norra 

Stockholm, Stockholms län. 

Gruppen har haft följande aktiviteter under perioden: 

• Blåbärs tävling 1st 

• Två officiella: En hoppklass 1 med tre lopp och en agilityklass med tre lopp 

• Kurser: 1 förberedande agilitykurs, 2 nybörjarkurser, 2 fortsättningskurser (slalom, kontaktfält 

och gunga), 2 påbyggnadskurs (handlingens grunder), 1 avancerad handlingskurs del 1, 1 
hoppteknikkurs  

• Coaching – privatträning. 

• Allmänträning varje vecka  

o Inomhusträning i hall januari – mars  

o Utomhus från april - november en ggr per vecka 
o Hallträning november-december  

• Vi har sett över hinderparken och köpt in en 3m och en 6 m tunnel + sandsäckar och ett däck 

från Bing. 

 

SAgiK Vindeln  

Ingen verksamhet rapporterad för 2022. 

 

SAgiK Västra Mälardalen 

Under året 2022 har arrangerats tävlingar i enlighet med inplanerat enl lagd verksamhetsplan 

för 2022 – en off klass 2 tävling i april med 240 starter, en off klass 2 tävling i sep med 177 

starter. Dessutom en inoff tävling – Tunnelrace i dec med 54 indv starter och 15 lagstafetter, 

dessutom 23 swichstarter. Ingen kursverksamhet har skett. Bonussytemet för belöning till 

funktionärer har ännu inte aktiverats. 

 

SAgiK Växjö 

Växjö Agility-SAgiK hade under 2022 8 st personer som betalat träningsavgiften. Deltagarna 

är mycket drivna personer som lagt ner otaliga timmar ideellt arbete det senaste året och vi 

har tänkt fortsätta att jobba i samma anda. Vår inomhusanläggning går under namnet Stian, 

då det är just det, en gammal svinstia som vi gjort om till vår inomhusanläggning som vi idag 

är väldigt stolta över. Vi satsar på kvalitet framför kvantitet när det gäller både kurser och 

tävlingar. Man vill verkligen att människor och hundar som varit hos oss ska få med sig en 

positiv känsla av oss.  



 
 

Tävlingsgruppen rapporterar: VI stod som arrangörer för ”Guldagility 2022” den 13-17 juli. Ett 

stort arrangemang med Ida Qvarnström och Birgitta Hermansson i spetsen. Det blev en 

mycket lyckad tävling som uppskattades av många både från Sverige och en rad andra 

nationaliteter. Tävlingen riktade sig mot ekipage på alla nivåer och innehöll även en final, på 

tävlingsdag 3 av 4, för klass 3 ekipagen. Finalen avgjordes i en lagklass likt lagfinalen på EO. 

Trivselgruppen rapporterar: Vi har uppvaktat de som erövrat tävlingsprestationer vid 

klassuppflyttning och de som kvalat till SM samt landslaget. Vi hade en gemensam 

tillställning med banträning och korvgrillning under en kväll våren 2022. Vi har även försökt 

ha fler stormöten med hela gruppen fysiskt för att träffas allihop igen efter pandemin. 

Anläggningsgruppen rapporterar: Under 2022 har vi haft allmänt underhåll av vår anläggning. 

Vi har även investerat i en ny åkgräsklippare till utomhusplanen, vilket var välbehövligt. Det 

känns skönt att ha en ny driftsäker klippare till kommande säsonger. I slutet av året 

inhandlades konstgräs av samma fabrikat som vi redan har till dess att Stian byggs ut. 

Hindergruppen rapporterar: Vi har under året inte investerat i några nya hinder utan har 

förvaltat dem vi har. 

Instruktörsgruppen: Under året har vi hållit kurser på alla nivåer. I inledde med att hålla 

temakvällar av olika slag. Under året har vi även erbjudit förberedande kurser för nybörjare 

och förare med nya unga hundar. Vi har som ambition att alltid kunna erbjuda dessa ekipage 

en fortsättning med kurs på nästa utvecklingsnivå. Vi har även öppnat upp anläggningen för 

externa som vill hålla kurs hos oss, bland annat en av deltagarna i gruppen som kontinuerligt 

håller kurser hos oss. 

Administrationsgruppen: Vi har under hösten testat att erbjuda klippkort på timmar man kan 

hyra i hallen, så att de som hyr hallen mycket kan få en rabatt för att de är trogna kunder till 

oss. Det blev väldigt lyckat. 

 

Som avslutning vill hela aktivitetsgruppen tacka ALLA som vi har samarbetat med och de 

som hjälpt oss under året som har gått. Utan er hade vi ej kunnat genomföra alla våra idéer 

och aktiviteter. 

 

 

 


